



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

October 21, 2020

Dear WCS Community,

Thank you to those of you who have completed our parent survey for in-person learning at wcskids.net. The survey will remain open through Friday, October 23, 2020, until 4:00pm. Please complete the survey if you have not done so already as the results will help us determine staffing for both in-person and virtual learning.

On a related note, a staff member at Cousino High School tested positive for COVID-19 today. All affected students and staff have been notified in accordance with protocols from the health department, and all affected areas of the school have been appropriately cleaned.

As always, the safety of everyone is our top priority, and how we respond to a positive case and who needs to be notified are done in consultation with the Macomb County Health Department. I will continue to update you, and please continue to stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

تشرين الأول/أكتوبر 2020 21

، المجتمع WCS عزيزي

سيبقى الاستطلاع مفتوحًا حتى يوم الجمعة 23 أكتوبر 2020 حتى wcskids.net. شكرًا لأولئك منكم الذين أكملوا مسح الوالدين للتعلم الشخصي في الساعة 4:00 مساءً. يرجى استكمال الدراسة إذا لم تكن قد فعلت ذلك بالفعل لأن النتائج ستساعدنا على تحديد التوظيف لكل من التعلم الشخصي والظاهري.

اليوم. وقد تم إخطار جميع الطلاب والموظفين المتضررين وفقا COVID-19 على صعيد ذي صلة، موظف في مدرسة كوزانو الثانوية اختبار إيجابي ل لبروتوكولات من وزارة الصحة، وتم تنظيف جميع المناطق المتضررة من المدرسة بشكل مناسب

كما هو الحال دائما، سلامة الجميع هي أولويتنا القصوى، وكيف نستجيب لحالة إيجابية ومن يحتاج إلى إخطار يتم بالتشاور مع إدارة الصحة في مقاطعة ماكومب. سأستمر في تحديثك، ويرجى الاستمرار في البقاء آمناً وتمتع بصحة جيدة

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه
المشرف